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Mondelinge vraag van De h. VAN DE CAUTER ; Banden tussen Ukkel en Linkebeek.

De h. Van de Cauter herinnert eraan dat de gemeentes Ukkel en Linkebeek al jarenlang 
verbonden zijn door een vriendschapscharter.

Kan het college verslag uitbrengen over de concrète samenwerking die uit dit charter 
voortvloeit?

Blijkbaar is er één keer per jaar een gezamenlijke vergadering van de twee colleges. Hebben 
de twee colleges tijdens een van deze vergaderingen gesproken over de blokkering van het GEN naar 
Ukkel door de gemeente Linkebeek via een beroep bij de Raad van State?

Schepen Wyngaard antwoordt dat de tijd tussen het stellen van deze vraag en de vergadering 
van vanavond niet lang genoeg is om dit onderwerp met de ernst te bespreken die het verdient.

Volgens schepen Wyngaard is er geen annuleringsbesluit inzake de betrokken vergunningen 
genomen. Als dat wel het geval was geweest, zou de pers dat niet hebben nagelaten te melden, 
aangezien dit een emblematisch dossier is.

De omschakeling naar vier sporen en de blokkering in Linkebeek zullen, door hun impact op de 
treindiensten, de Ukkelse treingebruikers waarschijnlijk verstoren.

Er zijn echter werken aan de gang of gepland om de infrastructuur in Moensberg, Sint-Job, 
Carsoel, Stalle, enz. te verbeteren.

Schepen Wyngaard bevestigde het bestaan van een vriendschapscharter met Linkebeek. Dit 
handvest voorziet niet in een gezamenlijke vergadering van de twee colleges maar niets belet hen om 
elkaar bij een of andere gelegenheid te ontmoeten, zoals het geval was met de colleges van Elsene en 
Vorst.

Als schepen van Mobiliteit en Werken heeft de h. Wyngaard zijn collega van Linkebeek 
meermaals ontmoet. Hun meest recente gesprekken hadden betrekking op de heraanleg van het 
station van Linkebeek en de omgeving ervan, in het bijzonder de overstapparking, waarvan de werken 
in maart 2026 van start moeten gaan.

Het nieuwe college, dat binnenkort geïnstalleerd wordt, zal zeker contact opnemen met het 
college van Linkebeek om de belangrijke kwestie van het GEN te bespreken.

De h. Van de Cauter bevestigt dat de Raad van State zich heeft uitgesproken voor het 
annuleren van de bouwvergunning.

Er werd wel een akkoord bereikt tussen Infrabel en de gemeente Linkebeek over de verbreding 
van de spoorlijn.

Schepen Wyngaard bedankt de h. Van de Cauter voor deze waardevolle informatie.


